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Anteckningar från Öst:s rundresa 9-12 juni 
 
Rundresan 
9 juni Örebro/Backahallen, 10 juni Åby TK, 11 juni TK SAAB och 12 juni Södertälje PTK. 
Under resan besökte vi också RF SISU Sörmland, Örebro och Östergötland för ömsesidig 
information 

 
Program under resan 

1. Klubbarnas information 
2. Förbundets årsmöte 
3. Vårt årsmöte och Förbundets Sverigeresa 
4. Östs styrelse och läget inför framtiden 
5. Game Change 2030 samt klubbens fördelning av ansvar 
6. Sport och spelarutveckling 
7. Utbildning 
8. Tjejprojektet 
9. Trygg Tennis 
10. Idrottslyftet 
11. Jan Fröjds Minnesfond 

 

1. Klubbarnas information 

TK Hobby – Petri Pannula  
Klubben har fått ett positivt lyft genom sitt paraprojekt. Joakim som är tränare i klubben har 
gått utbildning i hur man lär ut tennis till paraspelare.  

Örebro TK – Simon Gerlinder, Elin Hagberg  
Inför höstens ROG-verksamhet finns utmaningar. ÖTK lyfte frågan kring de ökade kraven för 
genomförande av tävlingar vilket försvårar organisation av tävlingar.  

Nora LTK – Patrik Axelsson  
ROG-verksamheten går bra med cirka 10 barn på röd nivå. Årsmötet dominerades av ban-
frågan, där padelbanan blir kvar efter en omröstning. Klubben deltar i juniorliga med 
Lindesberg. 

Lillån TK – Therese Vassila  
Fokus ligger på att gå tillbaka till grunderna – hållbar ekonomi och verksamhet. Klubben har 
cirka 300 medlemmar men utmanas av banbrist. Klubbutveckling pågår med stöd av Mirza. 

Lindesbergs TK – Patrik Axelsson, Jon Sörenson  
Paratennisen är igång med målsättning att ha två grupper till hösten. Verksamheten rullar på 
i god takt. 
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Nyköpings TK – Joséphine Meunier Lemoine, Conny Steisjö  
Klubben är nu i balans efter kommunens övertagande av hallen. Antalet medlemmar är 270 
och verksamheten har fått ett uppsving, särskilt genom pickleball och "Tennis på studs". 

Åby TK – Jimmy Grönqvist, Johan Asklöf  
Ekonomiska utmaningar finns kvar, då klubben äger sin hall men inte är skuldfri. Samarbete 
med skolor fungerar bra och klubben satsar på att starta "Tennis på studs". 

Brokinds TK – Dragan Mikic, Torbjörn Jönsson  
Totalt 15 sporter I förening. Cirka 30 barn deltar i tennis, men halltillgången är begränsad. 

Mjölby TK – Mikael Törnborg  
Nytt golv läggs i hallen med stöd från Arvsfonden. Frida är heltidsanställd och driver verk-
samheten med 100 barn och 40 vuxna. ROG och "Tennis på studs" är implementerade. 

Norrköpings TK – Fredrik Pettersson  
ROG implementeras fullt ut till hösten. Klubben har 270–280 barn och cirka 60 vuxna i 
verksamhet. Tävlingar arrangeras flitigt, senast med Next Gen Cup regionsfinalen. 

TK SAAB – Christer Odervall, Freddie Förster  
Verksamheten fungerar mycket bra med 150 barn och 60 vuxna. Lunchtennis, shop och 
investeringar i klubbens lokaler har varit lyckade satsningar. 

Linköpings TK – Kjell Selhag  
Föreningen har gjort en stark omstart med nu cirka 360 medlemmar. Ekonomin är i balans 
och ROG införs till hösten. Pingisverksamheten har också växt kraftigt. 

Oxelösunds TK – Patrick Njuki  
Ska påbörja ROG-verksamhet. Klubben har 70 aktiva barn och 15 vuxna. Skada på hallen 
orsakad av närliggande sprängning – möjligheten till utbyggnad med fler banor utreds. 

SPTK – Michael Moberg  
Klubben bedriver paratennis och är del av Idrottsklivet. Verksamheten har många barn och 
är i stark rörelse. ROG:en implementeras till hösten.  

 

2. Övrigt 
 
Pkt 2-11 se bifogat bildspel och mina kompletteringar här nedan 
 
Organisation 
Förbundet har en inriktning på att ta över tävling, utbildning och ekonomi från regionen med 
syftet att regionen mer ska kunna koncentrera sig på den sportsliga verksamheten. 
Processarbete pågår. 
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Förbundets Sverigeresa 
Gensekr Christer Sjöö genomför under hösten en resa där han besöker klubbarna i regionen. 
Jag bifogar hans inriktning samt mötesschema. Han är i Norrköping (Norrköpings TK) måndag 
22 sept kl 18-20 och i Eskilstuna (TK Hobby) tisdag 23 sept kl 18-20. Mycket intressant om 
vad som händer i svensk tennis. Och som ni kan påverka. Lägg in i almanackan och var med 
på mötet. Särskild inbjudan kommer! 
 
Game Change 2030 
Game Change har nu pågått i över 3 år och vi är inne i 2.a set 2025-2026. Som ni vet pågår 
”matchen” i 5 set. Under rundresan delade vi ut vår Verksamhetsberättelse och Mål och 
aktiviteter 2025-2026, och här kan ni läsa om vårt arbete och läget på de 12 olika områdena. 
Alla klubbar fick även dessa dokument via eposten i samband med vårt årsmöte.  
 
Här ser ni hur vi fördelat ansvaret i vår styrelse och mellan oss och verksamhetschefen. 
Under rundresan fick klubbarna arbeta med denna fördelning av ansvaret, och jag är över-
tygad om att ni måste börja där. Min uppfattning efter rundresan är att tempot med GC kan 
höjas i klubbarna. Och det är en viktig ledningsfråga hur ni i klubbarna går vidare. Försök 
hitta er struktur för ansvar och genomförande.   
 
Sport – och spelarutveckling samt utbildning 
Ni ser i bildspelet vilka klubbar som nu hakat på avseende ROG.en och fler är välkomna. Och 
under hösten återkommer vi med inbjudningar till olika utbildningar. 
 
Tjejprojektet 
I projektet under Jossans ledning deltar nu 50 tjejer och under rundresan delades planen ut 
till deltagarna i Örebro men tyvärr inte till övriga. Planen skickas med nu till alla. Projektet är 
komplicerat att genomföra då många tjejer är unga samt även föräldrar, klubbar och RF/SISU 
x 4 berörs på ett eller annat sätt. Därför är det synnerligen viktigt att alla får och har samma 
information. Jossan kommer nu att samla in underlag för höstens aktiviteter och informera er 
alla om syfte och om vad som händer. Det är vikt-igt att veta att klubbarna ska kunna nyttja 
tjejerna efter deras utbildning. Allt detta måste samordnas. 
 
Trygg Tennis 
Vi har certifierats i Trygg Tennis och detta berättade vi om på rundresan. Vi gav då ut vårt 
dokument till klubbarna, som i huvudsak kan användas för klubbens certifiering. Dokumentet 
”Trygg Tennis, detta är vårt dokument Öst” har jag tidigare skickat ut till klubbarna.  
 
Idrottslyftet 
PP-presentationen visar innehållet i den egenutarbetade pärmen som jag har och som för 
många år sedan delades ut till klubbarna för egenläsning. Syftet var att ni själva skulle kunna 
inhämta kunskaper för utveckling av klubben. Tidigare låg hela dokumentet på vår hemsida. I 
Örebro tog jag i särskild ordning upp styrelsens huvud- och del-processer och min bestämda 
uppfattning är att om detta nyttjas arbetar också styrelsen effektivare. Och man lär sig också 
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vad som krävs av en tennisstyrelse. Önskas enbart huvud- och delprocesser så meddela mig 
så skickas de ut på eposten. 
 
Jan Fröjds Minnesfond 
Den har nu bildats och det är nu möjligt att stödja den. Medel avses delas ut till någon eller 
några ungdomstalanger i regionen. 
 
 

3. AVSLUTNING 
Då inte alla klubbar hade möjlighet att delta är jag och Mirza beredd att komma ut till klubb-
en, och då gärna på ett styrelsemöte så behöver inte ordföranden belastas med allt. Då är 
det möjligt att sprida informationen till flera. Och då skulle vi kunna hålla oss till ca 45-60 min 
i stället för till 180 min. 
 
Men läs PP övriga dokument samt denna text för egen information i din styrelse/tränare. Hör 
av er om ni önskar hjälp! 
 
 
Bifogas 

• PP 

• Plan för Tjejprojektet 

• Blankett för klubbens ansvarsfördelning inom GC 

• Sverigeresan (gensekr Christer Sjöö) 

• Jan Fröjds Minnesfond 
 
 
 
Lycka till. Och jag och vi från regionen önskar er alla en skön sommar (med tennis också) 
Jan 


